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Styrelsen har under verksamhetsiret varit sammansatt enligt foljande.

fan Rytorp ordforande, Solveig Andesson kassor, Jane Carlsson sekreterare,
Roland Elg ledamot fimmie Westlof ledamot Torbjorn Horgird Suppleant
Sten Borjesson ledamot.

o Under flret har styrelsen haft 6 st protokollforda sammantrdden.

o Ett antal mitningar av vattenforbrukningen har utforts. Fakturering av
forbruknings och medlemsavgifter har genomforts. Denna fakturering har visat
sig vara mycket tidskrivande och orsakar dessutom for mflnga fel. Vi arbetar
dirfor for att fi tillst&nd en rutin som blir mera hanterlig for framtiden.

Trots mote med Kungsbacka kommuns teknikavdelning finns det fortfarande en
del oklarheter om av vem och hur forbrukningsavgifterna ska faktureras.
Kommunen har visat att de i flera fall inte har haft en aning om vilka som
anslutits direkt pfl kommunens vattennht och det har till och med forekommit
fastigheter som inte betalat nigra avgifter alls, det har forekommit fastigheter
som haft vira vattenmhtare men varit inkopplade direkt pi kommunens ledning.
Vi har dhrfor fort en dialog med kommunen under en lhngre tid och vantar
forffarande pf svar for att ffl klarhet i flera frigor runt dessa oklarheter.

Det finns mellan L0 och kanske sfl minga som 20 fastigheter som har ett
inlhckage av dagvatten i sin avloppsbrunnar. Vi har under vintern kartlagt de
flesta av dessa och meddelat fastighetshgarna att de bryter mot avtalet mellan
foreningen och deras fastighet de bryter iven emot afialet med kommunen. I

detta fall kommunens ABVA som finns p5 kommunens hemsida och som giller
alla fastigheter anslutna till Kommunens VA-nit. De bryter ocksi mot
overenskommelsen i det serviceutbyte vi beslutade om pi forra irets stdmma.
Dessa fastigheter m&ste ovillkorligen fltghrda sina problem snarast.
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